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PREZYDENT MIASTA WTOCIAWEK

Dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie

W imienju mieszkaicdw Wloctawka zwracarn siq z pro6bq o zamontowanie

(wiatel na przejfciu dla pieszych na ulicy Ostrowskiej przy Przedsakolu nr 35.

Z przej$cia tego korzysta wielu mieszkaricdw, a w szczeg6lno(ci dzieci idqce

do Szkoly Podstawowej Nr 2. Matki z dziefmi odprowadzajqce swoje pociech

do przedszkola majE ogromny problem w pokonaniu przejicia ze wzglqdu na

bardzo du2e natqienie ruch sarnochodow.
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